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Rada školy pri ZŠ s MŠ Stráne pod Tatrami 
 

ZÁPISNICA 

 

Zo zasadnutia Rady školy, konaného dňa 21.02. 2024 v ZŠ s MŠ Stráne pod Tatrami 

 

 

Prítomní: 

- podľa priloženej  prezenčnej listiny 

 

Neprítomní:  Marek Bača, Veronika Bačová, Tomáš Badžo, Aneta Badžová, Eva Badžová 

 

Program: 
  

1. Prerokovanie a schválenie plánu zasadnutí na rok 2024 

      2. Výročná správa Rady školy 2023 

      3. Rozpočet školy na kalendárny rok 2024 

4. Výsledky výchovno – vzdelávacej práce 

5. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok 2023 

          6. Aktuálne problémy školy 

            7. Diskusia  

            8. Rôzne  - Prerokovanie školského vzdelávacieho programu  

      

Predsedníčka Mgr. Mária Dziaková skontrolovala uznášania sa rady školy a otvorila 

zasadnutie. Privítala prítomných členov a oboznámila všetkých s programom. Prítomných 

vyzvala k zápisu do prezenčnej listiny. Prítomných členov na zasadnutí bolo 6, neprítomní 

členovia svoju neúčasť ospravedlnili. Zo strany prítomných členov sa nevyskytli k programu 

zasadnutia žiadne pripomienky ani doplnenia. 

K 1. bodu programu: 

 

Predsedníčka Mgr. Mária Dziaková informovala prítomných s Plánom zasadnutí RŠ na  rok 

2024. Prítomní boli oboznámení s plánovanými aktivitami a činnosťou rady školy. Plán 

zasadnutí na rok 2024 jednohlasne prerokovali a schválili.  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 5 
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K 2. bodu programu: 

Predsedníčka Mgr. Mária Dziaková informovala prítomných s Výročnou správou za rok 2023, 

ktorú prerokovali a odsúhlasili všetci prítomní členovia rady školy. Prítomní nemali k 

prednesenej správe žiadne výhrady ani pripomienky. 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 5 

 

K 3. bodu programu: 

Pani Marta Ramsová  informovala prítomných o návrhu rozpočtu 2024 a  hospodárení školy 

za rok 2023. Prehľad o poskytnutých finančných prostriedkoch dala k nahliadnutiu 

a vysvetlila všetko čo zaujímalo členov rady školy.  

 

K 4. bodu programu:  

Riaditeľka Mgr. Dagmar Wagnerová informovala členov rady školy s analýzou výchovno- 

vzdelávacích výsledkov za I. polrok 2023/2024. Poukázala na dochádzku žiakov v I. polroku 

školského roka 2023/2024 v ZŠ a v MŠ. Vysoký počet vymeškaných hodín z dôvodu 

umožňovaného zákonným zástupcom opakované ospravedlňovanie (5 dní ZŠ a 7 dní MŠ) 

neprítomnosti žiakov. Riaditeľka informovala členov s výsledkami testovaní žiakov deviateho 

a šiesteho ročníka E testovanie jeseň 2023. Členovia boli oboznámení s prehľadom o 

zanedbávaní povinnej školskej dochádzky, oboznámení o priestupku proti školskej dochádzke 

a s prehľadom  výchovných opatrení  za I. polrok 2023/2024.  

 

K 5. bodu programu:  

 

Pani Marta Ramsová informovala prítomných o výsledkoch hospodárenia školy za 

predchádzajúci rok 2023 – maľovanie budovy č. 166, zakúpenie novej brány, lavice, stoličky, 

notebooky, tablety, mapy, školské pomôcky, chladnička, vstavaná rúra, telefóny, konferenčné 

stoličky, kancelárske kreslá, tabule, detská záhradná súprava a pod. Vysvetlila čerpanie 

finančných prostriedkov v MŠ a v ZŠ za rok 2023.   

Dokumenty priložené k zápisnici. 

 

K 6. bodu programu: 

 

Aktuálne problémy školy 
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- riaditeľka školy Mgr. Dagmar Wagnerová požiadala rodičov o lepšiu spoluprácu rodičov 

a lepšiu dochádzku žiakov, 

 

K 7. bodu programu:  

 

Diskusia  

✓ Prítomní sa informovali o bežných záležitostiach týkajúce sa činnosti rady školy. 

 

K 8. bodu programu:  

 

Riaditeľka Mgr. Dagmar Wagnerová informovala členov rady školy o doplnení niektorých 

bodov v ŠkVP. Doplnené sú ciele výchovy a vzdelávania žiakov s MP, dosiahnutý stupeň 

vzdelania a dĺžku ich štúdia,  poznámky k UP pre žiakov s MP a rozpracovanie obsahu 

vzdelávania pre žiakov s MP do obsahových štandardov pre jednotlivé ročníky. 

 

Po diskusii predsedníčka RŠ Mgr. Mária Dziaková predložila návrh uznesenia RŠ a vyzvala  

prítomných k hlasovaniu. 

Počet prítomných na hlasovaní: 6 

hlasovalo za: 6 

hlasovalo proti: 0  

hlasovania sa zdržalo: 0 

 

Uznesenie RŠ zo zasadnutia dňa 21.02.2024 bolo prijaté. 

 

Uznesenie: 

Rada školy schválila: 

RŠ schválila Plán práce RŠ na kalendárny rok 2024. 

RŠ schválila výročnú správu za rok 2023. 

 

Rada školy prerokovala a berie na vedomie: 

RŠ berie na vedomie informácie o návrhu rozpočtu školy na kalendárny rok 2024.  

RŠ berie na vedomie informácie o výsledkoch hospodárenia školy za predchádzajúci rok. 

RŠ berie na vedomie informácie o výsledkoch výchovno – vzdelávacej práce. 

RŠ berie na vedomie doplnený ŠkVP s cieľmi výchovy a vzdelávania žiakov s MP, 

dosiahnutý stupeň vzdelania a dĺžku ich štúdia, poznámky k UP pre žiakov s MP 
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a rozpracovanie obsahu vzdelávania pre žiakov s MP do obsahových štandardov pre 

jednotlivé ročníky s  platnosťou od 01.03.2024. 

 

Predsedníčka rady školy Mgr. Mária Dziaková ukončila zasadnutie a poďakovala prítomným 

za účasť a za dobrú spoluprácu.  

 

 

 

 

................................................... 

                                                                                           Mgr. Mária Dziaková 

                                                                                            Predsedníčka rady školy                                                  

 

Vypracovala: 

Mgr. M. Dziaková                                                                 Stráne pod Tatrami, 21.02.2024 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prílohy: 

1. Prezenčná listina zo zasadnutia rady školy dňa 21. 02. 2024 

2. Výročná správa za rok 2023 

3. Plán zasadnutí RŠ na rok 2024 

4. Čerpanie finančného rozpočtu a stav majetku k súhrnnej správe o hospodárení za rok 2023 

6. Hodnotenie výchovno – vzdelávajúcich výsledkov za I. polrok školského  roka 2023/2024 


